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Raadsnieuws
Eindhoven zoekt (gemeente)grenzen op

Daklozenopvang leidt tot 
opgetrokken wenkbrauwen
Zoals verwacht laat het voornemen van Eindhoven om een winternoodopvang voor dak- en thuis
lozen te realiseren aan de rand van Zeelst, de Veldhovense politiek niet onberoerd. Zowel GBV als 
Senioren Veldhoven willen het naadje van de kous weten van het college. “Dit zorgt voor onrust in 
de gemeenschap van Zeelst.”

Steen des aanstoots is de door Eindhoven aan
gewezen locatie achter P+R Meerhoven en hotel 
Campanile aan de Noord-Brabantlaan. Tavita van 
Galen (GBV) zei deze keuze van het Eindhoven- 
se gemeentebestuur niet goed te snappen. “Alle 
voorzieningen voor daklozenopvang liggen in het 
centrum van de stad, waarom wordt de zwaarste 
groep nu decentraal gehuisvest, aan de gemeen
tegrens?” Zij vroeg de burgemeester hoe deze de 
veiligheid en leefbaarheid denkt te kunnen garan
deren.

Jolanda van Hulst (Senioren Veldhoven) wees op 
de flinke afstand met het centrum van Eindhoven 
en informeerde of voor deze groep vervoer is ge
regeld. Zij denkt dat anders het Citycentrum deze 
mensen op bezoek krijgt. Kritiek had Van Hulst 
ook op de communicatie over deze kwestie. “Vol
gens mijn informatie is niet heel Zeelst geïnfor
meerd.”

Duizend adressen
Dat laatste beaamde burgemeester Marcel Delhez.

Steunfractielid
Elly de Greef is namens Senioren Veldhoven beëdigd als steunfractielid. Zij was in de vorige raads
periode al raadslid voor deze partij. Elly de Greef vervangt Eva Dings.

‘Grote zooi’ bij de Vlasroot
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Hij sprak van een onwenselijke situatie en wilde 
weten wat het college hieraan doet. Ook Peter Ca- 
ttenstart (Hart voor Veldhoven) informeerde wel
ke acties op korte termijn te verwachten zijn om 
de overlast en vernielingen te verminderen. Er is 
onder meer sprake van afvaldumping, zwerfvuil, 
schade aan beplanting en geluidsoverlast.

Veldhoven
Op dinsdag 4 oktober vergaderde de gemeenteraad. Deze avond 
werden er besluiten genomen over een rekenkamer rapport, 
twee bestemmingsplannen en de tweede bestuursrapportage.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

“Maar we hebben wel een ruimer gebied geïnfor
meerd dan binnen de gebruikelijke cirkel van 500 
meter vanaf de locatie. Er zijn zo’n duizend adres
sen aangeschreven. En via wijkplatform Zeelst is 
het dorp digitaal op de hoogte gesteld.”

Goed vervoer naar het stadscentrum is volgens 
Delhez ook de zorg van het Veldhovense college. 
“Wij hebben Eindhoven geadviseerd een pendel
dienst in te zetten. Wij hopen dat dit geregeld 
wordt, maar hebben daar geen directe invloed 
op.” De burgemeester noemt de gekozen locatie 
‘verre van perfect’, maar hij snapt dat Eindhoven 
zo’n opvang niet in een woonwijk wil situeren. Op 
19 oktober organiseert de stad een inloopavond 
voor omwonenden. De burgemeester zal daarbij 
aanwezig zijn. “Het is ook onze humane plicht om 
iets voor deze mensen te doen.”

Tavita van Galen verzocht de burgemeester de 
raad op de hoogte te houden van de pendel
dienst. “Als die er niet komt, hebben we een pro
bleem.”

Volgens omwonenden van visvijver de Vlasroot is het de laatste tijd ‘een grote zooi’ bij het door 
bossen omgeven ven in zuidelijk Veldhoven. Veroorzaakt door nachtelijke en weekend-bezoekers. 
De naar raad en college opgestuurde brandbrief met foto’s spreekt volgens Jurre van der Velden 
(GBV) boekdelen.

Wethouder Mariëlle Giesbertz bevestigt dat rond 
de visvijver al langere tijd overlast bestaat. Eén 
van de excessen is nachtelijk vissen. Dan wordt 
rommel achtergelaten op uren dat boa’s niet wer
ken. “We onderzoeken momenteel of we een be
veiligingsbedrijf kunnen inschakelen om in nach
telijke uren te surveilleren.”

‘Storm’ rond Islamplanning 
lijkt te gaan liggen
De aankoop door stichting Islamplanning van een pand in het 
centrum van Zeelst blijft de gemoederen bezighouden. Niet voor 
het eerst vertolkte GBV-raadslid Pierre Bijnen tijdens het vra- 
genhalfuur van de raad de onrust die er volgens hem heerst bij 
omwonenden. Zeker sinds de brandstichting in het pand op 20 
augustus.

Bijnen refereerde aan de 1600 handtekeningen die in Zeelst tegen 
de komst van Islamplanning zijn verzameld. Hij vroeg het college 
of een vertrek van Islamplanning uit Zeelst is overwogen en wel
ke maatregelen zijn genomen om de veiligheid te garanderen. Ook 
wilde hij weten of de ideologie en opvattingen van de stichting zijn 
gecheckt.

Dat laatste is inderdaad gebeurd, antwoordde burgemeester Mar
cel Delhez. “Zij zweren alles wat in strijd is met de rechtsorde af. 
We blijven met hen in gesprek en proberen de onrust in de wijk te 
ondervangen, samen met politie en boa’s. Ze geven opening van 
zaken en zeggen rekening te willen houden met de buurt. Er zijn 
gesprekken geweest met onder meer MooiZeelst en met inwoners. 
De locatiekeuze is aan Islamplanning zelf, daar kunnen wij niet in 
treden.”

Zoals de zaken er nu voorstaan denkt de burgemeester dat de vei
ligheid ook in de toekomst is gewaarborgd.
In het voordeel van de stichting spreekt dat in Eindhoven, waar zij 
eerst was gehuisvest, nooit meldingen van overlast zijn geweest. 
Raadslid Pierre Bijnen leek tevreden met het antwoord. “Het col
lege maakt zo te horen werk van handhaving. Ik hoop dat burgers 
hun gevoelens kwijt kunnen als ze daar behoefte aan hebben."

Flatteuze cijfers schetsen 
verkeerd beeld
In de besluitvormende raad was er opnieuw gesteggel over wat 
in feite goed nieuws is: door een hogere uitkering uit het Ge
meentefonds kan Veldhoven dit jaar op 3,4 miljoen extra reke
nen. Over vier jaar gerekend kan dat bedrag zelfs oplopen tot 
meer dan 30 miljoen. Toch nam wethouder financiën Jeroen 
Rooijakkers deze gunstige cijfers niet op in de periodieke be
stuursrapportage Burap II.

Oppositiepartijen GBV en Senioren Veldhoven gingen daar niet 
mee akkoord en dienden een amendement in, om de Burap alsnog 
‘van de juiste cijfers te voorzien’. Volgens GBV-woordvoerster Mari- 
enne van Dongen mag het college niet zomaar afwijken van de door 
de raad vastgestelde begrotingsregels.
Wethouder Rooijakkers (GroenLinks/PvdA) wees opnieuw op de 
‘uitzonderlijkje situatie’ waarin gemeenten nu verkeren. Het opne
men van de flatteuze cijfers zou een verkeerd beeld schetsen. In de 
komende begroting gaat de enorme inflatie van dit moment zonder 
twijfel een flink deel van deze meevaller opslokken. Hij ontraadde 
dan ook het amendement - en kreeg bijval van zijn fractievoorzitter 
Wessel Mandos: “De grote verschillen geven een vertekend beeld 
zolang de kosten niet bekend zijn. Je zet zo de burger op het ver
keerde been.”

De financiële woordvoerders van de drie andere coalitiepartijen 
én de VVD waren dat met Mandos eens. Ze wezen ook op de vele 
ambtelijke uren die aanpassing van de Programmabegroting zou 
vergen. Hierop trokken GBV en Senioren Veldhoven hun amende
ment in.


